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„Nagyon gáz” – avagy mire figyeljünk a könyvelés átvételekor?

 

Talán most meglepődik azon a Kedves Olvasó, milyen címet adtam ennek az írásnak. Mentségemre legyen mondva, könyvelő

ismerőseimmel beszélgetve pár percen belül a következő mondat hangzik el: "Képzeld el, átvettünk egy céget és nagyon gáááz

..."

 


